



## **Board of Directors Nomination Announcement**

### **To: Bahrain Bourse**

Bahrain Commercial Facilities Company B.S.C. would like to announce the opening of receiving nominations for the candidacy of five Board of Directors' membership for a three-year term (March 2023 – March 2026), as per Article (16) of the Company's Articles of Association. The ballot process will be carried out during the upcoming Annual General Meeting dated 29<sup>th</sup> March 2023.

### **Conditions for Nominations:**

Candidates must comply with the Conditions of Membership to the Board of Directors stipulated in Article (17) of the Company's Articles of Association, and to Article (173) of the Commercial Companies Law and amendments thereto.

1. He shall enjoy the legal capacity to act.
2. He shall not have been previously convicted of any crime of bankruptcy by default or fraud nor for any crime affecting his honor or integrity nor a crime by reason of his breach of the provisions of this Law unless he has been reinstated.
3. He shall not be banned from membership in joint stock company according to the Law or any other law applicable in the Kingdom of Bahrain.

### **Required Documents:**

1. To submit a formal letter of candidacy addressed to, and received by the Board Chairman, which must include disclosure of any of his/her business activity which competes with the business of the Company directly or indirectly; and the names of companies in which he or she holds any employment or membership in the board of directors thereof.
2. Candidate's/ Representative's CV, which must include Personal Details and copies of SMART/ID Card and Reader, Passport, Academic and Professional Qualifications, Personal Photo, Benefit Report, Number of Shares Owned if any etc.
3. Disclosure of any position he/she occupies that requires more than a small part of his time.
4. Details of relationships between the candidate and the company (including any ownership therein); and the candidate and other directors of the company.
5. Fill in the CBB's Application for Approved Person Status "Form 3", which can be downloaded from: ([https://cbben.thomsonreuters.com/sites/default/files/net\\_file\\_store/Vol\\_5\\_Form\\_3\\_January\\_2022.pdf](https://cbben.thomsonreuters.com/sites/default/files/net_file_store/Vol_5_Form_3_January_2022.pdf)).

### **Important Notes:**

Every candidate wishing to nominate himself/herself or a representative is invited to furnish the Company with all required documents mentioned in this announcement either by submitting by hand or via renowned international courier service to be delivered to the Company's address: (P. O. Box: 1175, Building 290 Road 111 Block 701 Tubli – Kingdom of Bahrain). **Nominations for the candidacy of Board of Directors' membership will remain open from 08<sup>th</sup> February 2023 until 21<sup>st</sup> February 2023, therefore such documents need to be provided to the Company no later than 21<sup>st</sup> February 2023, in order to be approved by the regulatory authorities in a timely manner, prior to the meeting.**

The candidates' names and relevant information will be disclosed on the Bahrain Bourse's and the company's websites, simultaneously with the publication of the General Meeting Agenda.

Should you require any further information or inquiries, please do not hesitate to contact the Company Board Secretary Mr. Sayed Jalal Al Mousawi on 17787209, or fax: 17911900, or email: [jalmousawi@bahraincredit.com.bh](mailto:jalmousawi@bahraincredit.com.bh).



شركة البحرين للتسهيلات التجارية ش.م.ب.  
BAHRAIN COMMERCIAL FACILITIES COMPANY BSC

### إعلان بشأن الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

تعلن شركة البحرين للتسهيلات التجارية ش.م.ب. عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة لانتخاب خمسة أعضاء لدورة مدتها ثلاث سنوات (مارس 2023 – مارس 2026) وفقاً للمادة (16) من النظام الأساسي للشركة، حيث ستتم عملية الاقتراع لانتخابات مجلس الإدارة خلال اجتماع الجمعية العمومية المقرر عقدها في تاريخ 29 مارس 2023.

#### شروط الترشيح:

على المترشحين الالتزام بشروط عضوية مجلس الإدارة المنصوص عليها في المادة (17) من النظام الأساسي للشركة، والمادة (173) من قانون الشركات التجارية الصادر بالمرسوم بقانون (21) لسنة 2001 وتعديلاته.

- 1- أن يكون متمتعاً بأهلية التصرف.
- 2- أن لا يكون قد سبق الحكم عليه في جريمة تفالس بالتقصير أو بالتدليس أو جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة أو في جريمة بسبب مخالفته لأحكام القانون ما لم يكن قد رد إليه اعتباره.
- 3- ألا يكون محظوراً عليه تولي عضوية مجلس إدارة شركة مساهمة وفقاً لأحكام القانون أو أي قانون آخر معمول به في المملكة.

#### المستندات المطلوبة:

1. التقديم بكتاب إقرار رسمي للترشح، ويسلم باسم رئيس مجلس الإدارة، على أن يتضمن الإفصاح عن أي عمل يقوم به بصورة مباشرة أو غير مباشرة بشكل منافسة للشركة، وأسماء الشركات والجهات التي يزاول العمل فيها أو يشغل عضوية مجالس إدارتها.
2. السيرة الذاتية للمترشحين أو من يمثلهم، والتي تشمل البيانات الشخصية وصور من البطاقة الذكية ومستخرجها، وجواز السفر، ونسخ من المؤهلات الأكاديمية والمهنية، وصوره الشخصية، تقرير البنفت، وعدد الأسهم إن وجدت وغيرها.
3. الإفصاح عن أي منصب يشغله يتطلب جزء غير يسير من الوقت.
4. الإفصاح عن تفاصيل أي علاقة بين المترشح والشركة (بما في ذلك أي ملكية فيها)؛ والمترشح ومديرو الشركة الآخرون.
5. ملء استمارة الترشيح رقم (3) المعتمدة من قبل مصرف البحرين المركزي والتي يمكن الحصول عليها من الموقع الإلكتروني لمصرف البحرين المركزي:  
([https://cbben.thomsonreuters.com/sites/default/files/net\\_file\\_store/Vol\\_5\\_Form\\_3\\_January\\_2022.pdf](https://cbben.thomsonreuters.com/sites/default/files/net_file_store/Vol_5_Form_3_January_2022.pdf)).

#### ملاحظات هامة:

على الراغبين في ترشيح أنفسهم أو ترشيح من يمثلهم لعضوية مجلس الإدارة للفترة القادمة الحرص على تزويدنا بجميع المعلومات المطلوبة والواردة في هذا الإعلان، بإرسالها إلى شركة البحرين للتسهيلات التجارية ش.م.ب.، إما بتسليمها باليد أو بواسطة شركة توصيل على عنوان الشركة (صندوق بريد 1175، مبنى 290 طريق 111، مجمع 701 توبلي - مملكة البحرين). حيث سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً من تاريخ 08 فبراير 2023 إلى تاريخ 21 فبراير 2023، لذا نرجو إرسال المستندات المطلوبة إلى الشركة في موعد لا يتجاوز أقصاه 21 فبراير 2023، ليتسنى تقديمها إلى الجهات الرقابية المختصة، وذلك للحصول على الموافقات الرسمية قبل يوم الاجتماع.

سيتم نشر أسماء المترشحين وبياناتهم الخاصة على الموقعين الإلكترونيين لبورصة البحرين والشركة، وذلك بالتزامن مع تاريخ نشر الدعوة لعقد اجتماع الجمعية العمومية.

لأي استفسارات يرجى التواصل مع سكرتير مجلس الإدارة السيد جلال الموسوي، على الرقم التالي: 17787209، أو الفاكس: 17911900، أو الإيميل [jalmousawi@bahraincredit.com.bh](mailto:jalmousawi@bahraincredit.com.bh).

Name	Ali Aburwais	علي أبورويس	الإسم
Title	Head of Compliance	رئيس إدارة الإلتزام	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			